
 עדכון בעניין הסכם השכר

  

 שלום חברים

ם, אנו עושים הכל על מנת להגיע להסכם שכר הולם, שאינו מלווה בצעדים פוגעניי
  תוך ניסיון להימנע מצעדים ארגוניים.

לאחר פגישת צוות המשא ומתן אתמול הוציא יו״ר המועצה המתאמת את הסיכום 
 המצ״ב.

 נמשיך לעדכן.

 בברכה

 אודי מקוב

 בשם הוועד

 


